
Eesti Paralümpiakomitee üldkoosolek  Protokoll 

21.06.2022  

Forus spordikeskuse saal Lavendel 

Algus kell 10:30  

Lõpp kell 11:40 

Monika Haukanõmm avab koosoleku ning tervitab saalisviibijaid. 

Enne kui alustame koosolekuga, on meil väike rõõmustav uudis ja toiming – nimelt on firma Ortopro otsustanud 

toetada proteesi kandvate noorsportlaste treeninguid ja sporditegevust. Igakuine väike toetus on just see, mida 

nad vajavad, et oleks isu trenni teha ja püüelda kõige kõrgemate saavutuste poole.  

Sõna saab Stanislav Haugasmägi, Ortopro juhatuse liige. 

Pärast allkirjastamist jätkub EPK üldkoosoleku ametlik osa. 

Jätkub koosoleku rakendamine. M. Haukanõmm teatab järgmist:  

Tänase seisuga on Eesti Paralümpiakomiteel 11 liiget. 

Koosolekul on esindatud on 10 liiget, neist 3 volitusega. 

Seega on käesolev koosolek on otsustusvõimeline. 

Järgmiseks teeb M. Haukanõmm ettepaneku kinnitada koosoleku juhatajaks Monika Haukanõmm, protokollijaks 

valida Keit Jaanimägi ning häältelugejaks valida Kaia Kollo. 

M. Haukanõmm annab lisaks teada, et protokolli koostamise eesmärgil koosolek salvestatakse. 

Kohalviibijad hääletavad. 

Hääletuse tulemused jagunevad: 

POOLT: 10, VASTU: 0, ERAPOOLETUID: 0 

Otsus: ettepanekud ühehäälselt heaks kiidetud. 

Järgneb päevakorra kinnitamine. 

Päevakord: 

1. 2021. majandusaasta aruanne 

Presidendi ettekanne   

Audiitori aruanne  

Aruannete arutelu ja kinnitamine 

2. Ülevaade 2022. aasta tegevuskavast ja eelarvest  

3. Ülevaade 2023. aasta esialgsetest plaanidest 

4. Muud küsimused 

 

Toimub hääletamine, tulemused on alljärgnevad: 

POOLT: 10, VASTU: 0, ERAPOOLETUID: 0 

Otsus: päevakord vastu võetud ühehäälselt. 

 



 

1. 2021. aasta majandusaruanne, audiitori aruanne - arutelu ja aruannete kinnitamine 

M. Haukanõmm annab teada, et kõigile on aastaaruanne ja audiitori aruanne enne koosolekut saadetud. 

Järgneb lühike ülevaade EPK aastaaruande ja väljavõtte audiitori aruandest.  

Koosoleku juhataja annab võimaluse kohalviibijatel esitada küsimusi.  

M. Haukanõmm teeb järgmiseks ettepaneku kinnitada aruanded.  

Delegaadid hääletavad: 

POOLT: 10, VASTU: 0, ERAPOOLETUID: 0 

Otsus: EPK 2021. aasta majandusaasta aruanne ning audiitori aruanne kinnitatud ühehäälselt. 

 

2. 2022. aasta tegevuskava ja eelarve kinnitamine 

Ülevaate annab Signe Falkenberg. Vt (kalenderplaan EPK kodulehel). 

Falkenberg palub siinkohal liikmetel esitada oma 2022. eelarve ja tegevuskava muudatused EPK sekretariaadile 

hiljemalt 31. augustiks. 

Saalisviibijatel on võimalik esitada küsimusi. 

U. Pollisinski: kas ettevalmistustegevuse alla kuulub ka meditsiiniline abi ja tugiteenused? 

S. Falkenberg: jah. 

U. Pollisinski: miks kergejõustik toimus sel aastal reedel? 

K. Kollo: antud korral oli see Türi korraldusmeeskonna tõttu. 

U. Pollisinski: edaspidi palun pikemalt meili teel ette teatada kohalike võistluste toimumisest. 

K. Kollo: info oli olemas juba pikemalt EPK kodulehel. 

A. Õige: olen nõus, et kodulehest üksi ei piisa. See on täiendav võimalus.  

Petersoo: see tähendab lihtsalt saatmist laiemale ringile. Kes ei soovi seda infot saada, saab kirja ära kustutada.   

S. Matvijenko: meil on probleeme olnud ka registreerimisega. Kuidas seda saaks lahendada? 

K. Kollo: ma olen omalt poolt mitmel korral välja pakkunud, et saan abistada, aga sellele ei ole tagasisidet tulnud 

kahjuks. 

K. Tiislär: minu arust keegi ei ole seni registreerimata jäänud. Palju lihtsam on kui pöördutakse otse EKSL-i poole 

ja meie saame registreerida. Saame nii hakkama. 

Järgmiseks paneb Signe Falkenberg kinnitamisele EPK 2022. aasta eelarve ning tegevuskava.  

Otsus: EPK 2022 tegevuskava ning eelarve ühehäälselt kinnitatud. 

3. Ülevaade 2023. aasta esialgsetest plaanidest 

Signe Falkenberg tutvustab EPK 2023. aasta plaane ning  esialgset ettepanekut eelarve jagunemiseks. 

2023. aasta eelarve juures on olulised järgmised punktid: 

- Osavõtutasude summade fikseerimine – kui suured summad sportlastele, saatjatele, treeneritele? 



- Esindusvarustuse hankimine. EPK tagab vormi IPC tiitlivõistlustel osalejatele, paraolümpiamängude, 

kurtide olümpiamängude delegatsioonidele. Vormiriietuse kasutusaeg ühele inimesele võiks olla 2 

aastat. EPK logo kasutamine on lubatud, see tuleks ainult enne sekretariaadiga üle konsulteerida. 

Falkenberg lisab, et palub 2023. eelarve ja tegevuskava sisendit liikmetelt hiljemalt 31. juuliks. 

Otsus: ühehäälselt teadmiseks võetud. 

4. Muud küsimused 

- Riiklike spordistipendiumite kandidaatide esitamine 

Falkenberg palub liikmetel oma ettepanekud esitada edaspidi 1. märtsiks ja 1. septembriks. 

U. Pollisinski: kas selle kohta tuleb meeldetuletus liikmetele ka? Ja mitte nädal aega enne, vaid ikkagi veel varem. 

S. Falkenberg: jah, see saadetakse liikmetele. 

Signe Falkenberg annab võimaluse soovi korral saalisviibijatel esitada lisaküsimusi ning tõstatada küsimusi. 

U. Pollisinski: palun edaspidi juhatuse koosoleku toimumise kohta saata liikmetele teade koos päevakorraga. 
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